

MOSSTORPS VILLAÄGARFÖRENING – PROTOKOLL ÅRSSTÄMMA 2017-03-29

Deltagare

Birger Lindholm, Mosstorpsvägen 5
Eva Lundgren, Läroverkswägen 35
Rune Sirvell, Tjädervägen 28
Kent Björnberg, Vattentornsvägen 8
Vasil Tinterov, Falkstigen 5
Åke Linander, Storkvägen 8 B
Torbjörn Ivarsson, Trastvägen 23
Marie Öborm, Tättingstigen 7
Mats Herman, Ugglevägen 10
Ragnar Erkander, Tjädervägen 9
Maria Wall Petrini, Mosstorpsvägen 12

1. Mötets öppnande

2. Val av ordförande för mötet

Till ordförande för mötet valdes Ragnar Erkander

3. Val av sekreterare

Till sekreterare för mötet valdes Maria Wall Petrini

4. Styrelsens och revisorernas berättelse

Redogjordes för styrelsens förvaltningsberättelse under det senaste halvåret.

- **Buller från Södra Kungsvägen - Ragnar Erkander, Paula Lindström.**
Status: Frågan anmäls via Lidingöstadens hemsida. Arrangera därefter ett möte med kommunen.
- **Buss 206 - Maria Wall Petrini, Jan Ihrfeldt.**
Status: Mats Herman har kontaktat Lidingö kommun som har påtalat att turtätheten behöver ses över. Vi kommer att tillskriva SL. Kombinationen ta bort parkering på Mosstorpsvägen och samtidigt ha dålig turtäthet rimmar dåligt.
- **Övergångsstället Läroverkswägen, dåligt upplyst och inga trafikljus. – Mats Herrman**
Status: Hastighetsmätare har varit uppsatta. Ett förslag från tjänstemännen har varit att få till en sänkning till 40 km/tim, allt enligt den hastighetspolicy som staden antagit. Ärende är nu återremitterat till politiken. Föreningen arbetar med att hitta möjligheter att påverka politikerna att sänka hastigheten till 40 km/tim.
- **Grannsamverkan – Mats Herrman, Nicklas Carlbom.**
Status: Mats skickar information till medlemmarna samt tillser att information på sikt även finns på vår hemsida.

- **Vår eldning (brasan). Omvandla till majbrasa. – Nicklas Carlbom**
Intresseförfrågan för att få frivilliga att hjälpa till togs upp vid årsmötet. Nicklas har tagit upp frågan med kommunen och om intresse finns hos medlemmarna så kommer han att driva frågan. Dock under förutsättning att han får stöd i arbetet av ytterligare några medarbetare.
- **Snövallar som hindrar utfarter**
Mötet diskuterade vad som kan göras för att få bort vallar som ligger i vägen för utfarter. Styrelsen lyfter frågan med kommunen.

5. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen

Föreningens närvarande medlemmar gav styrelsen ansvarsfrihet.

6. Fastställande av årsavgift för 2017

Avgift för 2017 beslutades till 100.- per fastighet.

7. Övriga frågor

- Information om medlemsregistret
Behöver ses över utifrån ifyllande av kategorier som är oklart. Styrelsen tittar på detta och ser hur detta kan förtydligas.
- Beslut om modernisering av föreningsstadgarna
Förändringar enligt tidigare årsstämma godkändes. Stadgarna finns på vår hemsida.
- Intresse för vårbrasan
Polis, kommun och brandkår måste godkänna. Tillstånd ges för 2 år i rad. Kommer inte hinnas med under 2017. Vi siktar på 2018.

8. Val av valberedning på minst 2 år

Finns inga intressenter. Vi arbetar under året på att hitta en valberedning.

9. Mötet avslutas

Ordförande avslutade mötet.



Maria Wall Petrini

Justerat



Ragnar Erkander